
یحیــی گل محمــدی بعــد از جدایــی عجیــب و داســتان دارش از پرســپولیس، 
تــا آســتانه توافــق بــا باشــگاه فــولاد پیــش رفــت امــا برخــی از اعضــای هیات مدیــره 
ایــن باشــگاه خوزســتانی مانــع ایــن انتقــال شــدند و درنهایــت هــم گزینــه مدنظــر 
خودشــان کــه عبــدالله ویســی بــود را به عنــوان ســرمربی فــولاد انتخــاب کردنــد. بــا 
گذشــت چند هفته از مســابقات لیگ، نزدیکان دو باشــگاه ســپاهان و تراکتور 
بــا مدیربرنامه هــای گل محمــدی مذاکراتــی را ترتیــب دادنــد کــه ایــن مذاکــرات بــه 
بن بســت خــورد. در ایــن بیــن مالــک باشــگاه تراکتــور کوتــاه نیامــد و بعــد از اینکــه 
متوجــه شــد مربیــان خارجــی مدنظــرش تمایلــی بــرای مربیگــری در ایــران ندارنــد، 
بــا رایزنی هــای مختلــف توانســت مجــوز ادامــه مذاکــره بــا یحیــی را بگیــرد. البتــه 
ایــن مجــوز فعــا بــرای پیــش بــردن مذاکــرات بــوده و تــا عصــر دیــروز تــاش بــرای 
نهایی کردن مجوز حضور یحیی در لیگ برتر ادامه داشــت. این در حالیســت 
یافــت کردیــم گفتــه می شــود ایــن مذاکــرات بــه  کــه طبــق آخریــن اطاعــات کــه در
نتیجــه نرســیده و بعیــد اســت ســرمربی ســابق قرمزهــا راهــی تبریــز شــود تــا روی 
نیمکــت تراکتــور بنشــیند.  از ســوی دیگــر خــود یحیــی هــم می دانــد کــه قبــول 
ایــن مســئولیت بــا توجــه بــه ســابقه حضــورش بــه عنــوان مربــی ایــن تیــم، توقعــات 
بــالای هــواداران و مدیــران باشــگاه و همچنیــن رونــد پرنوســانی کــه ایــن تیــم در 
ســال های اخیــر داشــته پــروژه پرریســکی اســت و احتمــال دارد نتوانــد روزهــای 

خوبــش در پرســپولیس را ایــن بــار در تراکتــور تکــرار کنــد.

 در مذاکرات بین طرفین چه گذشت؟
ــی  ــا یحی ــه ب ــرارداد یک فصل ونیم ــه ق ــت ک ــتاق اس ــیار مش ــور بس ــگاه تراکت باش
گل محمــدی امضــا کنــد. در حــال حاضــر ایــن تیــم ایــن شــانس را دارد کــه در 
جــام حذفــی قهرمــان شــده و راهــی مرحلــه پلــی آف لیــگ نخبــگان شــود و در 
صــورت ســوم شــدن در لیــگ هــم بــه رقابت هــای لیــگ قهرمانــان راه پیــدا خواهــد 
کــرد. هرچنــد اگــر پرســپولیس یــا ســپاهان قهرمــان جــام حذفــی شــوند، تراکتــور 
گــر  ایــن شــانس را خواهــد داشــت کــه در صــورت چهــارم شــدن در لیــگ )البتــه ا

گــر  ســپاهان ســوم شــود( هــم راهــی لیــگ قهرمانــان شــود. در همیــن راســتا یحیــی ا
یافــت خواهــد کــرد و اگر  تیمــش را بــه لیــگ نخبــگان آســیا ببــرد پــاداش ویــژه ای در
راهــی لیــگ قهرمانــان کنــد بــاز هــم پــاداش خواهــد گرفــت. درواقــع ایــن خواســته 
زنــوزی از یحیــی اســت و بایــد دیــد او در صــورت شــروع کارش می توانــد خواســته 
زنــوزی و هــواداران تراکتــور را بــرآورده ســازد یــا نــه. یحیــی پیــش از ایــن هــم ســابقه 
کار در تراکتــور را داشــته امــا او در مقطعــی راهــی ایــن تیــم شــد کــه پنجــره نقــل و 
انتقالاتــش بســته بــود و مدیریــت آن را هــم مصطفــی آجورلــو برعهــده داشــت. 
یحیــی در آن مقطــع نتوانســت بــا تراکتــور نتایــج خوبــی کســب کنــد امــا چنــد 

بازیکــن جــوان در تیــم او چهــره شــدند. 

 یحیی امید اول هواداران پرسپولیس
حضــور یحیــی از یــک جهــت می توانــد باعــث خوشــحالی هــواداران پرســپولیس 
یــادی در تعییــن قهرمــان  شــود. از ایــن جهــت کــه در شــرایط فعلــی تراکتــور نقــش ز
لیــگ بیست وســوم دارد. سرخپوشــان تبریــزی در هفتــه بیســت وپنجم لیــگ 
گــر بتواننــد ایــن تیــم را شکســت داده یــا متوقــف  میزبــان اســتقال هســتند و ا
کننــد، آن وقــت پرســپولیس بــا شکســت ســپاهان در صــدر جــدول قــرار خواهــد 
یــادی قهرمانــی  گرفــت. اتفاقــی کــه اگــر رخ دهــد هــواداران پرســپولیس تــا حــد ز
خــود را مدیــون یحیــی خواهنــد بــود و بــه نوعــی او نیــز دینــش را در ایــن فصــل بــه 
تیــم ســابقش ادا خواهــد کــرد. البتــه تراکتــور بــرای اینکــه بتوانــد حداقــل جزء چهار 
تیــم نهایــی لیــگ برتــر باشــد، نبایــد در تبریــز بــه اســتقال ببــازد و کســب امتیــاز 

در ایــن مســابقه بیــش از همــه بــه ســود خــود ایــن تیــم اســت. 

 وعده جذب ستاره ها 
تراکتوری ها در مذاکرات خود به یحیی قول جذب چند بازیکن شاخص لیگ 
را داده اند. نفراتی که برخی از آنها در پرســپولیس هســتند و به زودی قراردادشــان 
بــا ایــن باشــگاه بــه پایــان می رســد. همان طــور کــه قبــا هــم در خبرهــا داشــتیم 
تراکتور به دنبال جذب علیرضا بیرانوند، مرتضی پورعلی گنجی، مهدی ترابی 
و دانیال اســماعیلی فر اســت. در این میان فقط بیرانوند تحت قرارداد باشــگاه 
پرسپولیس است و تنها راه جدایی اش فسخ قرارداد یک طرفه در صورت عدم 
یافــت مطالباتــش اســت. تراکتــور مذاکراتــش را بــا ایــن بازیکنــان آغــاز کــرده و  در

پیشــنهادات خوبــی هــم ارائــه داده امــا توافقــی بین شــان حاصــل نشــده اســت. 
بــا حضــور یحیــی در تبریــز طبیعتــا ایــن مســاله در حضــور بازیکنــان نامبــرده در 
تراکتور تاثیر مثبت خواهد داشت و این زنگ خطری برای باشگاه پرسپولیس 
است. باشگاهی که مدیریت آن همچنان تاکید دارد در تابستان مذاکره کردن 
بــرای تمدیــد قــرارداد بــا بازیکنــان آزادش، بهتریــن تصمیــم اســت. در کل مالــک 
باشــگاه تراکتــور وعــده جــذب ســتاره ها را بــه یحیــی داده و بــه نوعــی خیــال او را 

از نظــر مالــی راحــت کــرده اســت. 

 3 پرسپولیسی که در لیست یحیی جایی نداشتند
یکن ســابق پرســپولیس به شــکلی در لیســت  در تابســتانی که گذشــت ســه باز
گل محمدی جایی نگرفتند تا مجبور شوند به تراکتور بروند. شجاع خلیل زاده 
خیلی دوســت داشــت همراه با کنعانی زادگان به پرســپولیس برگردد اما یحیی 
خواهــان حفــظ پورعلی گنجــی و گولســیانی شــد و کنعانــی را بــه شــجاع ترجیــح 
داد. شــجاع در دوره ای که در پرســپولیس حضور داشــت، دو ماه قبل از فینال 
ــود و ایــن مســاله در  ــان تــرک کــرده ب ــه مقصــد الری ــان ایــن تیــم را ب لیــگ قهرمان
مخالفــت یحیــی بــا بازگشــت او بــه پرســپولیس بی تاثیــر نبــود. ســیامک نعمتــی 
نیــز در نیم فصــل لیــگ قبــل در لیســت مــازاد یحیــی قــرار گرفــت امــا بــا اصــرار 
تــا پایــان فصــل مانــد امــا بــاز هــم در تابســتان در لیســت فــروش پرســپولیس قــرار 
گرفــت و بعــد هــم راهــی تراکتــور شــد. او بعــد از جدایــی علیــه یحیــی مصاحبــه 
تنــدی انجــام داد و حتــی همســرش نیــز بعــد از جدایــی یحیــی از پرســپولیس 
علیــه وی اســتوری طعنه آمیــزی را منتشــر کــرد. در حــال حاضــر حضــور یحیــی 
در تبریــز بدتریــن و غیرمنتظره تریــن خبــر بــرای نعمتــی اســت. مهــدی عبــدی 
هــم در تابســتان بــا نظــر یحیــی از لیســت بزرگســالان پرســپولیس خــارج شــد و 

بــه صــورت قرضــی بــه تراکتــور رفــت. مشــکل گل محمــدی بــا نعمتــی و عبــدی 
یــاد در  یکــن را بــه خاطــر عــدم دوندگــی ز غیرفنــی نبــود و او هــر دو باز

میــدان از تیمــش کنــار گذاشــت. مشــکلی کــه خمــز هــم بــا ایــن دو 
گــر بخواهنــد  یکــن داشــت. بــا ایــن شــرایط، نعمتــی و عبــدی ا باز
در تراکتــور ماندنــی شــوند بایــد میــزان تــاش و دوندگــی خــود را در 

ــان در  ــل حضورش ــن فص ــورت آخری ــن ص ــر ای ــد در غی ــالا ببرن ــدان ب می
تبریــز را ســپری خواهنــد کــرد. 

مسابقات قهرمانی کسب سهمیه برزیل و آخرین رویداد کسب سهمیه المپیک 
یـــس ۲۰۲۴ در رشـــته تفنـــگ و تپانچه در شـــرایطی برگزار شـــد که تیم اعزامی  پار
کشورمان نتوانست هیچ سهمیه جدیدی کسب کند تا با همان چهار سهمیه 
یس آماده کند. ایران در تفنگ بادی زنان دو سهمیه توسط  قبلی خود را برای پار
شرمینه چهل امیرانی و فاطمه امینی، یک سهمیه در تپانچه ۲۵ متر زنان توسط 
هانیه رســـتمیان و یک ســـهمیه در تراپ توســـط محمد بیرانوند به دست آورده 
است اما نتوانست در مسابقات برزیل این تعداد سهمیه را افزایش دهد و همین 
مساله انتقادها را نسبت به تیم تیراندازی ایران بالا برد؛ چراکه ستاره های این 
تیم موفق به کســـب ســـهمیه نشـــدند و عملکرد ضعیفی داشتند. حالا آخرین 

نگاه ها به کسب سهمیه از طریق رنکینگ جهانی است. 

 تیمی که دیگر مدال آور نیست!
تا جایی که ذهن یاری می کند، تیم ملی تیراندازی ایران معمولا در مســـابقات 
مدال آور بوده است و می توانستیم روی مدال ستاره های این تیم حساب کنیم. 
اما در چند وقت اخیر شاید آن طور که باید، این تیم مثل همیشه نبود و گاهی 
نتایج ضعیفش همه را شگفت زده کرد. نمونه آن افت شدید جواد فروغی، دارنده 
مدال طای المپیک است. ورزشکاری که در فینال تپانچه بادی المپیک توکیو 
یخ تیراندازی ایران را  بر سکوی قهرمانی تکیه زد تا نخستین مدال المپیک و تار
یس  کام ماند و برخاف تمام گمانه زنی ها مسافر پار به ارمغان بیاورد، در برزیل نا
نخواهد بود. فروغی البته بعد از المپیک توکیو در چندین رقابت بین المللی هم 
نتوانست نتایج خوبی کسب کند، اگرچه همان شرایط قبل از المپیک توکیو از 

جمله ساچمه، ساح و شرایط تمرینی را در اختیار داشت. 

 مشکلات همیشگی
تی نظیر کمبود فشنگ و  در این ســـال ها تیم ملی تیراندازی همیشـــه با مشکا
حتی اسلحه دست وپنجه نرم می کرد و گاها ساح هایی که ملی پوشان با آن 
تمرین می کردند یا حتی مدال آور می شدند، قرضی بود و از سوی دیگر می دانیم 

که مسابقه دادن در برزیل با وجود ستاره های تیراندازی دنیا کار راحتی نیست 
اما ستاره های تیم ایران در مسابقات کسب سهمیه قبلی هم عملکرد خوبی 
از خود به جا نگذاشـــتند. الهه احمدی در آخرین مســـابقات کســـب سهمیه و 
درحالی که در تفنگ سه وضعیت مسابقه داد، موفق به کسب سهمیه المپیک 
یس نشـــد و نجمه خدمتی با وجود رکوردشـــکنی در برزیل نتوانســـت مسافر  پار
یس از طریق رنکینگ جهانی  یس شـــود و حالا نیم نگاهی به حضور در پار پار
یان هم اگرچه به فینال مســـابقات رســـید اما در کسب سهمیه  یا نوروز دارد. پور

کام ماند و نام گلنوش سبقت اللهی را هم باید به این لیست اضافه کرد.  نا

 رکوردهایی که شکست
اگرچه در برزیل شاهد شکسته شدن رکوردهایی از جمله ارتقای یک نمره ای  
هانیه رستمیان در تپانچه ۲۵ متر و شکسته شدن رکورد او در ایران بودیم و نجمه 
خدمتی هم توانســـت در تفنگ ۵۰ متر ســـه وضعیت با ثبت امتیاز ۵۸۹، رکورد 

ایران در این ماده را در رقابت های بین المللی ارتقا دهد اما آنچه مهم است این 
سفر طولانی از تهران به ریودوژانیرو در سهمیه تیراندازی ایران نتیجه ای نداشت 
تا دست خالی از برزیل به ایران بازگردیم و انتقادها به این تیم و البته نگرانی ها 
بیشـــتر و بیشـــتر شود. کارشناسان بســـیاری افت شدید تیم را تایید می کنند و 
عـــده ای دیگـــر افـــت فاحش تیم را قبول ندارند و معتقدند کســـب ســـهمیه در 
تیراندازی همیشه دشوار بوده است. »فرهیختگان« در گفت وگو با دو کارشناس 

وضعیت تیم ملی تیراندازی ایران را بررسی کرده است. 

 فریمان: فدراسیون برای تامین تجهیزات مشکلاتی 
دارد

لیدا فریمان، پرچمدار کاروان ایران در المپیک 1۹۹6 آتانتا می گوید: »تیراندازی 
رشـــته ای نیســـت که خیلی قابل پیش بینی باشد چون بسیار حساس است و 
دهم ها و صدم ها نفرات اول تا سوم را تعیین می کنند. مسائل خیلی جزئی همیشه 

در این رشـــته تعیین کننده هســـتند، جزئیاتی مثل لباس، ســـاچمه، وضعیت 
غذا و اقامت و روحیه عوامل بسیار مهمی هستند. در این مسابقات سه نفر به 
فینال راه پیدا کردند و راه پیدا کردن به فینال تیراندازی عین مدال آوری است 
و آمادگی بســـیار بالا باعث راهیابی به فینال می شـــود. 633 امتیازی نیســـت 
که راحت به دســـت  آید و امتیاز بالا و خوبی اســـت، اینکه فرد پنجم یا هشـــتم 
شود فقط به صدم ها مربوط است و طبیعی است که در یک مسابقه مدال به 
دست  آید و در مسابقه دیگر نه. مگر اینکه ما واقعا برای نفرات مان سنگ تمام 
یم که معمولا این اتفاق نادر  یم و در هیچ نقطه ای برای بچه ها کم بگذار بگذار
اســـت. تیراندازی رشـــته ای بسیار تجهیزات محور اســـت و به نظرم فدراسیون 
تی نظیر بودجه و تحریم ها که  تی دارد، مشـــکا برای تامین تجهیزات مشـــکا
دسترسی به تجهیزات آسان نیست. همه این مسائل تاثیرگذار است و نتایج 
را رقم می زند چون هیچ وقت نمی توانیم بگوییم که صد درصد را برای بچه ها 

و مسابقات شان تامین کردیم.«

 پورکلهر: مسئولان تیراندازی ملی پوشان را رها 
کرده اند

، کارشـــناس تیراندازی هم در این زمینه به ما گفت: »در ابتدا  مرتضی پورکلهر
یان و ســـجاد پورحســـینی امید بسیاری داشتیم که  یا نوروز باید بگویم که به پور
متاســـفانه موفق به کســـب ســـهمیه نشـــدند و در بخش مردان اوضاع بسیار بد 
اســـت. من تمام مســـائل را قبول دارم و خودم دور از تیراندازی ایران نیســـتم که 
بگویم نمی دانم اوضاع چطور است، می دانم که تجهیزات بسیار گران است و 
خرید ساح و لباس و حتی خرید قوطی ساچمه کار آسانی نیست، می دانم که 
همه کشورها پیشرفت قابل توجهی داشته اند و مسابقه دادن در برزیل کار بسیار 
سختی است، اما مگر الهه احمدی بارها کاری کارستان نکرد؟ مگر ما مدال 
یکنان و ملی پوشان را مقصر نمی دانم.  نجمه خدمتی را از یاد برده ایم؟ من باز
به نظرم مسئولان تیراندازی واقعا بچه ها را رها کرده اند و به عنوان یک دلسوز و 
کسی که از این نتایج نگران و ناراحتم، می گویم باید تیراندازان را به لحاظ روحی 
یکاوری کرد و با در اختیار گذاشتن امکانات بیشتر و بها دادن بیشتر  و روانی ر
به آنها و اعزام بیشتر به مسابقات آنها را دوباره به شرایط قبل بازگرداند. حقیقت 
این است که فکر نمی کنم در بحث رنکینگ هم سهمیه ای بگیریم. وزارت ورزش 
باید نگاه ویژه به تیراندازان داشته باشد تا این رشته دوباره مانند قبل احیا شود.«

مذاکرات گل محمدی با مدیران تراکتور نتیجه مثبتی نداشته است

یحیی دور از تبریز

بررسی نتایج ضعیف تیراندازی ایران در مسابقات کسب سهمیه

دست خالی تیراندازان در برزیل
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

یگانه عصاری
خبرنگار

استقلالی ها قطعا بدون حسینی در تبریز

پشت پرده مصاحبه ای که کارساز نشد
ی با آلومینیوم در حمایت از یک جیمی جامپ دختر طبق مواد ۵1 و ۵۲ به نقض اصول  سیدحسین حسینی، دروازه بان استقال در پایان باز
ی نسبت به مقام رسمی مسابقه متهم و به یک جلسه محرومیت که به مدت 6 ماه تعلیق شده، به عاوه 3۰۰ میلیون تومان  کلی رفتار و بدرفتار
جریمه نقدی محکوم شد. در ادامه نیز این دروازه بان به خاطر اظهاراتش در پایان دیدار با شمس آذر و سخیف دانستن حکم کمیته انضباطی 
، کاپیتان و گلر خود را به همراه نداشته  به صورت قطعی محروم شد تا به این ترتیب استقال در یکی از دیدارهای حساس فصل خود در تبریز
یخ  باشـــد. این درحالی اســـت که در انتهای رای کمیته انضباطی این چنین ذکر شـــده اســـت که: »رای صادره ظرف مهلت هفت روز از تار
اباغ قابل تجدیدنظر خواهی نزد کمیته اســـتیناف می باشـــد.« تا برخی رســـانه ها این گمانه زنی را ایجاد کنند که این آخرین تیر ترکش اســـتقال 
ی، احتمالا با  که حکمی که کمیته اســـتیناف می دهد با توجه به رابطه شـــکرآب بین این دو کمیته مواز برای نجات حســـینی خواهد بود؛ چرا
تعلیق حکم محرومیت گلر اســـتقالی ها همراه خواهد شـــد. این درحالی اســـت که طبق شـــنیده های خبرنگار »فرهیختگان« تنها بخشـــی از 
حکم کمیته انضباطی که می تواند در کمیته استیناف مورد تعلیق یا بخشش قرار بگیرد به بخش جریمه نقدی آن مرتبط بوده و از آنجایی که 
قانون به صراحت می گوید محرومیت یک جلســـه ای قابل اعتراض و تعلیق مجدد نیســـت، بنابراین راهی برای بخشـــش دروازه بان اســـتقال و 
کی از آن است که از  کتور وجود نخواهد داشت.  نکته قابل توجه اینکه شنیده ها حا ی با ترا ی به چهارچوب دروازه این تیم در باز بازگرداندن و
ی صادر شـــود، این تصمیم گرفته می شـــود که گلر  آنجایی که این انتظار می رفت تا حســـینی به کمیته انضباطی احضار شـــده و ســـپس حکم و
ی محقق نشده و حسینی بدون دعوت به کمیته  استقال در حضور مقامات این کمیته درباره رفتار و گفتارش عذرخواهی کند که احضار و
تی که او دو شب پیش به منظور رفع ورجوع  انضباطی دچار محرومیت می شود. البته به نظر می رسد به کار نبردن واژه »عذرخواهی« در جما
ی با شـــمس آذر )قبل از اعام رای کمیته انضباطی(، باعث می شـــود تا این کمیته  اتفـــاق افتـــاده بـــه کار بـــرد و صحبت هـــای اخیرش بعد از باز

خیلی زود دست به کار شده و صبح روز گذشته کاپیتان و دروازه بان استقال را به صورت قطعی یک جلسه محروم کند. 

سرمایه های باشگاه روی هوا، مدیرعامل منتظر پاسخ روانخواه

پیشکسوت استقلال آب پاکی را روی دست خطیر ریخت؟
کادمی  کادمی این باشگاه به این بهانه که او مدرک مربیگری A آسیا را ندارد، همچنان آ بعد از پایان همکاری باشگاه استقال با اصغر حاجیلو در آ
آبی ها که باید محل تولد و پرورش ستاره های آینده این باشگاه بزرگ و پرطرفدار باشد بدون مدیر اداره می شود. این درحالی است که در گزارشی طی 
کادمی، به جوانب امر پرداختیم. بر همین اساس از باشگاه  چند روز گذشته به این موضوع به تفصیل اشاره کرده و ضمن بررسی گزینه های ریاست آ
کادمی تصمیم  استقال خبر می رسد با وجود مشخص شدن واگذاری امتیاز استقالی ها به هلدینگ خلیج فارس، هنوز مدیریت این باشگاه درباره آ
نهایی را نگرفته و به نظر می رسد این فرصت سوزی همچنان ادامه داشته باشد. این در شرایطی است که از راهروهای باشگاه استقال خبر می رسد 
کادمی باشـــگاه اســـتقال مطرح شده، علی خطیر منتظر است تا امید  فارغ از همه گزینه هایی که این روزها اســـامی آنها در رســـانه ها برای مدیریت آ
کادمی باشگاه پاسخ بدهد تا درصورتی که این پاسخ منفی باشد، خطیر به سراغ  روانخواه، دوست سالیان اخیر وی، به پیشنهاد او برای مدیریت آ
گزینه های دیگر برود. خطیر درحالی خواستار حضور سرمربی کنونی پارس جنوبی جم در باشگاه استقال شده که این مساله واکنش  های مختلفی 
نیز درپی داشته، ازجمله اینکه روانخواه با باشگاه لیگ یکی تحت قرارداد است و رقابت های لیگ آزادگان حدود یک ماه دیگر به پایان خواهد رسید. 
در همین راستا نیز روانخواه روز گذشته بعد از بازی پارس جنوبی و سایپا که با برتری تیم بازیکن سابق استقال به پایان رسید، ضمن تایید پیشنهاد 
کادمی باشگاه استقال در جمع خبرنگاران گفت: »نه فقط استقال، پیشنهاد های دیگری هم وجود دارد. من بازیکن استقال بودم و قبا  مدیریت آ
کادمی کار کرده ام. با پارس جنوبی قرارداد دارم و تنهایی نمی توانم تصمیمی بگیرم. مطمئنا برنامه  ای برای رفتن ندارم. دوست  هم در سمت مسئول آ
دارم اگر شرایط فراهم باشد، بمانم. حداقل تا زمانی که قرارداد دارم، دوست دارم کارم را اینجا )پارس جم( انجام بدهم.« همه اینها در حالی است که 
رقابت های لیگ برتر رده های سنی در تهران طبق معمول همه سنوات گذشته از ابتدای تابستان آغاز شده و تیم های حاضر در این رقابت ها از حالا 
کادمی استقال خبر می رسد سرمایه های این باشگاه  درصدد بستن تیم های خود و تقویت آنها به منظور حضور در لیگ رده های سنی هستند اما از آ
کادمی و روشن نبودن وضعیت کادرفنی تیم های رده های سنی در حال انتقال به تیم های دیگر هستند. به دلیل مشخص نبودن تکلیف مدیریت آ


